



niche的精确指示系统,这种主题灯具的灰色铝制外壳安装在一张由不同材质的自然树脂。这些灯每一盏由树脂花费一天二、三小时制成,并随着光线和新树脂技术添加了3d打印独特的线条和立体感。

任何有丰富想象力并能理解大众审美的人,都能很快辨认出许多历史时期的风格:比如中世纪教堂、大清真、哥特式教堂。在古巴使用的另一种则是兰索尼亚半圆形的屋顶大教堂,灯的LED照明系统通过USB接口输入的电,为房间的空间和装饰者所享受。再给另一个新颖舒适的选项。

虽然实现了高性价比的产品不仅只是装饰品,它更是一个个小的奇迹,一个个天马行空的梦。

CloudsClouds like 似乎如同空气一样透明,但事实上它是一个坚固的铝制框架和高品质漆,可以让我们有各种不同形状和外观的灯具元素来装饰你的家。这样一个小小的标志一个工作空间立即进行了全新环境装饰。石头雕刻出来的各种不同颜色的铝,包括它们融合在一起的边缘向曲线,是颜色不同的铝,白色、黑色、红色、黄色、蓝色、粉红色、天蓝色、绿色和深蓝色成为各种不同的颜色。

<https://www.facebook.com/casocro>
@casocro_itsue
www.casocro.it
https://www.instagram.com/casocro?hl=it&utm_source=ig_web_activity_like

is placed on a surface. The profile of the clip of fiber is made by a sheet of colored steel which makes every piece unique, as the dark shade of this iron of metal, used in form of sheet, assumes different profiles, as it stands on every different site, laser cuttings and handcraft details show and show-dimensionally to Ströhl.

Who started the Italian neomodern will easily recognize the shade of many different historical movements, such as the Cathedral, the Arco della pace, the Castello Sforzesco, and besides them, the new fibrocraze, symbol of the future of the clip. The led lights, powered by an USB port, are an intimate and comfortable atmosphere in the space and to the observer's eyes.

Practicality and beauty combine to create products that are not just objects, but little wonders and wishes dreams.

CloudsClouds like seem made by air, but they are strong supports for books, newspapers, ornaments. Decorate your walls with our soft clouds, available in size for walls, and inside a new design for your kids' room, or for your studio. You can choose between the right and the left version, combine them to the two sides of the bed, and select them in different colors. In our store, the white, red, yellow, orange, black, blue, green, etc. colors of CloudsClouds like will be an unexpected note of art.

<https://www.facebook.com/casocro>
@casocro_itsue
www.casocro.it
https://www.instagram.com/casocro?hl=it&utm_source=ig_web_activity_like